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Zápis z valné hromady České rugbyové unie 

konané dne 22. září 2024 v Praze 

 

I. ÚVOD 

Matěj Rázga, výkonným výborem pověřený dočasným řízením valné hromady, na úvod 

přivítal jménem prezidenta ČSRU přítomné delegáty klubů a následně předal slovo samotnému 

prezidentovi ČSRU, Dušanu Palcrovi, který rovněž pronesl krátkou přivítací řeč. 

Následně řídící Rázga přistoupil k prezenci, kterou provedla a platnost mandátů ověřila 

Ivana Skočdopolová a to na základě pověření VV do doby zvolení mandátové komise. 

 

II. SVOLÁNÍ A JEDNÁNÍ VALNÉ HROMADY 

Řídící informoval, že valná hromada byla svolána pozvánkou ze dne 20. srpna 2024 

rozeslanou klubům téhož dne, tedy více než 30 dnů před konáním valné hromady a tedy  

v souladu s čl. XII. odst. 4 stanov.  

Rovněž zmínil, že podklady pro jednání, byly klubům rozeslány dne 6. září 2024, tedy více 

než 15 dnů před konáním valné hromady v souladu s čl. 2. písm. d) Jednacího Volebního Řádu 

VH. 

Následně řídící požádal o předložení listiny přítomných. 

Podle listiny přítomných, kterou předložila Ivana Skočdopolová, bylo na valné hromadě 

přítomno nebo řádně zastoupeno celkem 79 delegátů s hlasem rozhodujícím tedy více než dvě 

třetiny z celkového počtu 92 delegátů s hlasem rozhodujícím. Valná hromada tudíž byla 

schopná usnášení a to navzdory absenci některých klubů s právem hlasovat, konkrétně RC 

Sedlčany, RC Olomouc, RC Kralupy nad Vltavou a ARC Iuridica, které se z jednání omluvily.  

Řídící přítomné informoval, že jednání bude probíhat podle platného Jednacího a volebního 

řádu valné hromady ČSRU. Ke všem rozhodnutím, která byla navržena na program valné 

hromady, byla potřeba nadpoloviční většina hlasů přítomných delegátů s hlasem rozhodujícím, 

vyjma přijetí rozhodnutí, pro změnu stanov a rozpočet, kde byla zapotřebí 3/5 většina 

přítomných. Hlasování na valné hromadě bylo prováděno aklamací, tedy veřejně, zdvižením 

hlasovacího lístku. O jiném způsobu hlasování nebylo rozhodnuto. 

Pro případ opuštění jednací místnosti řídící delegáty požádal, aby odchod i příchod oznámili 

Ivaně Skočdopolové, respektive mandátové komisi, a vrátili jí svoje hlasovací lístky, aby mohl 

být před každým hlasováním upřesněn počet přítomných, tj. zda je valná hromada nadále 

schopna usnášení, a mohl být správně vypočten podíl hlasů pro, proti a počet hlasů delegátů, 

kteří se hlasování zdrželi. Předávání hlasovacích lístků jiným delegátům nebylo přípustné. 

Následně se řídící Rázga přítomných dotázal, zdali někdo měl nějaký dotaz nebo doplňující 

návrh a připomněl, že prostor pro diskuzi byl vyhrazen konci jednání. 

Jelikož žádný dotaz nebyl vznesen, řídící přistoupil k vlastnímu programu valné hromady. 

Úvodními body programu byly schválení programu  a volba orgánů valné hromady. 
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III. SCHVÁLENÍ PROGRAMU VALNÉ HROMADY 

Jak již řídící uvedl dříve, program této valné hromady byl uveden v pozvánce rozeslané 

klubům dne 20. srpna 2024 a následně doplněn a zaslán společně s podklady 6. září 2024. Dále 

přítomné upozornil, že v termínu určeném dle stanov, čl. XII. Odst. 4. poslední věta je změna 

později než 15 dnů před konáním jednání valné hromady možná pouze se souhlasem všech 

sdružených spolků. Řídící konstatoval, že sekretariát v uvedeném termínu obdržel žádost RC 

Slavia Praha o diskuzi tématu uvolňování hráčů nominovaných do reprezentací a výběrů  

ze strany klubů, žádost o příspěvek Oty Petráška, člena STK pro mládež, o odkládání utkání  

a dále doplnil téma Jiřího Boháčka o disciplinárním trestání hráčů, kteří mohou nastupovat  

za více družstev. 

Ještě před samotným hlasováním řídící požádal Ivanu Skočdopolovou o ověření 

usnášeníschopnosti valné hromady. Ivana Skočdopolová sdělila, že valná hromada byla 

schopna usnášení. 

Řídící dal poté nechat hlasovat o usnesení č. 1 o schválení programu valné hromady ve znění: 

Valná hromada schvaluje program jednání valné hromady rozeslaný klubům dne  

6. září 2024, doplněný o témata k diskuzi ze strany RC Slavia Praha, Oto Petráška a Jiřího 

Boháčka v tomto znění: 

 Schválení programu  

 Volba orgánů valné hromady  

 Schválení rozšíření členů výkonného výboru  

 Zpráva o hospodaření ČSRU k 31. 12. 2023 

 Zpráva Dozorčí rady ČSRU  

 Schválení výsledku hospodaření za rok 2023 

 Schválení výroční zprávy 2023 

 Volba člena dozorčí rady  

 Žádost RC České Budějovice o řádné členství v ČSRU 

 Návrh rozpočtu pro rok 2024 

 Návrh na změny předpisů 

 Diskuze  

o Uvolňování hráčů do reprezentací a výběrů 

o Odkládání soutěžních utkání 

o Disciplinární trestání hráčů, kteří mohou nastupovat za více družstev 

o další  

 Závěr  

Výsledky hlasování: 

 Zdrželi se: 0 

 Proti: 0 

 Pro: 79 

Řídící tak na základě sdělení Ivany Skočdopolové informoval, že usnesení č. 1 bylo 

schváleno potřebnou většinou.  
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IV. VOLBA ORGÁNŮ VALNÉ HROMADY 

Dále řídící přistoupil k volbě pracovního předsednictva a pracovních komisí valné hromady, 

kdy přítomné seznámil s navrhovaným obsazením jednotlivých komisí a pracovního 

předsednictva ze strany výkonného výboru. Jelikož nikdo neměl návrh na změny či doplnění 

navrhovaného složení, řídící přistoupil k hlasování o usnesení č. 2 o volbě navržených členů 

orgánů valné hromady v tomto znění: 

Valná hromada volí členy pracovního předsednictva a pracovních komisí valné 

hromady následovně: 

Pracovní předsednictvo valné hromady 

řídící valné hromady  Matěj Rázga 

člen pracovního předsednictva Pavel Myšák 

člen pracovního předsednictva Jiří Boháček 

 

Mandátová komise   Ivana Skočdopolová 

 

Návrhová komise   Ondřej Surga 

Daniel Chytil 

Kamil Vrubl 

 

Volební komise   Pavel Vobr 

Jan Kroužek 

Výsledky hlasování: 

 pro 79 

 proti 0 

 zdrželo se 0 

Na základě oznámených výsledků hlasování řídící konstatoval, že usnesení bylo schváleno 

potřebnou většinou. 

 

V. SCHVÁLENÍ ROZŠÍŘENÍ POČTU ČLENŮ VÝKONNÉHO VÝBORU 

Řídící Rázga představil, že výkonný výbor navrhnul rozšířit počet svých členů a požádal  

o s tím související schválení předložené změny stanov. Než bylo přistoupeno k hlasování, řídící 

požádal Dušana Palcra, prezidenta ČSRU, aby tento záměr delegátům valné hromady ozřejmil. 

Dušan Palcr ve svém příspěvku zdůraznil snahu dát větší váhu hlasu zastupujícímu ženské 

ragby, posílit zastoupení moravských klubů a společně s tím se i podílet na emancipaci žen  

ve sportu. 
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Jelikož ze strany delegátů nebyly vzneseny žádné dotazy a pro nadcházející hlasování  

o úpravě stanov byl přítomen potřebný počet delegátů, řídící dal hlasovat o usnesení č. 3 v tomto 

znění: 

Valná hromada schvaluje změnu čl. XIII. odst. 2 stanov tak, že číslovka "sedm"  

se nahrazuje číslovkou "deset" a celý text zní: "Výkonný výbor má deset členů."    

Výsledky hlasování: 

 pro 78 

 proti 0 

 zdrželo se 1 

Řídící konstatoval, že usnesení bylo schváleno potřebnou, 3/5 většinou a bylo proto možné 

přejít k dalšímu bodu hlasování, kterým bylo zvolení členek výkonného výboru ČSRU, tedy 

usnesení č. 4 v tomto znění:  

Valná hromada volí Lindu Vrátníčkovou, Alici Sulamanidze a Ivu Riegertovou 

členkami výkonného výboru ČSRU.  

Výsledky hlasování:  

 pro 73 

 proti 0 

 zdrželo se 6 

Řídící proto deklaroval, že usnesení bylo schváleno potřebnou většinou a přešel k dalšímu 

bodu jednání. 

 

VI. ZPRÁVA O HOSPODAŘENÍ ČSRU K 31. 12. 2023 

I v tomto případě řídící uvedl, že podklady k tomuto bodu jednání byly včas rozeslány jako 

součást výroční zprávy. Výsledek hospodaření následně několika slovy shrnul Pavel Myšák. 

K tématu nenásledoval z řad přítomných delegátů žádný dotaz, řídící posléze ještě před 

hlasováním představil další bod, který se výsledku hospodaření úzce dotýkal a to zprávu 

Dozorčí rady. 

 

VII. ZPRÁVA DOZORČÍ RADY  

Řídící opět zopakoval, že obsah zprávy dozorčí rady byl delegátům doručen společně 

s dalšími podklady jakožto součást výroční zprávy. Ani v tomto případě nebylo vzneseno 

dotazů. 

Následně ponechal řídící hlasovat o usnesení č. 5:  

Valná hromada bere na vědomí zprávu dozorčí rady za rok 2023. 

Výsledek hlasování: 

 pro 79 

 proti 0 

 zdrželo se 0 

Řídící na to konto konstatoval, že usnesení bylo schváleno potřebnou většinou a ihned poté 

nechal hlasovat o usnesení č. 6 v tomto znění: 
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Valná hromada schvaluje výsledky hospodaření za rok 2023, bere na vědomí 

vykazovaný účetní zisk za rok 2023 ve výši 3 210 tisíc Kč před zdaněním a 2 302 tisíc Kč 

po zdanění a schvaluje využití tohoto zisku na pokrytí ztrát z let minulých a případných 

ztrát v letech budoucích. 

Výsledek hlasování: 

 pro 79 

 proti 0 

 zdrželo se 0 

Rovněž v případě tohoto usnesení řídící konstatoval, že usnesení bylo schváleno potřebnou 

většinou. Následovalo hlasování o výroční zprávě za rok 2023 

 

VIII. VÝROČNÍ ZPRÁVA ZA ROK 2023 

Jak připomenul řídící Rázga, veškeré podklady i informace k tomuto bodu jednání byly 

uvedeny ve výroční zprávě rozeslané klubům v náležitém termínu. Jelikož nebylo připomínek 

či dotazů, řídící dal hlasovat o usnesení č. 7 v tomto znění: 

Valná hromada schvaluje výroční zprávu za rok 2023 rozeslanou klubům dne 6. září 

2024. 

Výsledky hlasování: 

 pro 79 

 proti 0 

 zdrželo se 0 

Na základě jednomyslného hlasování přítomných delegátů tak bylo usnesení schváleno. 

 

IX. VOLBA ČLENA DOZORČÍ RADY 

V souvislosti s usnesením č. 4, v jehož rámci byla zvolena do výkonného výboru, se Linda 

Vrátníčková rozhodla vzdát mandátu členky dozorčí rady. Na její post se do doby jednání 

přihlásil jediný kandidát, kterým byl Pavel Chaloupka. Žádný nový kandidát nevzešel ani  

z pléna valné hromady, řídící Rázga proto nechal hlasovat o usnesení č. 8 v tomto znění: 

Členem dozorčí rady ČSRU je zvolen Pavel Chaloupka. 

Výsledky hlasování:  

 pro 79 

 proti 0 

 zdrželo se 0 

Na základě zprávy volební komise řídící potvrdil, že usnesení bylo schváleno potřebnou 

většinou a jednání díky tomu mohlo pokročit ke svému dalšímu bodu. 

 

X. ŽÁDOST RC ČESKÉ BUDĚJOVICE O ŘÁDNÉ ČLENSTVÍ V ČSRU 

Řídící přítomné informoval, že dne 10. května obdržel sekretariát ČSRU žádost od Ing. Pavla 

Vobra, předsedy RC České Budějovice, o změnu členství klubu z přidruženého  

na plnohodnotné. 
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O plnohodnotném členství spolků rozhoduje v souladu s čl. V, odst. 5 stanov valná hromada. 

Řídící Rázga požádal Jiřího Boháčka, aby seznámil delegáty s podrobnostmi. 

Jiří Boháček představil tři podmínky, které stanovy zájemcům o plnohodnotné členství 

kladou, a konstatoval, že žádající klub RC České Budějovice všechny splňuje.  

Posléze krátce vystoupil i předseda žádajícího klubu Pavel Vobr, který představil současnou 

situaci klubu a jeho pozitivní vyhlídky do budoucna. 

K zmíněnému nebylo dotazů, řídící proto dal hlasovat o usnesení č. 9 ve znění: 

Valná hromada schvaluje přidělení plnohodnotného členství spolku RC České 

Budějovice. 

Výsledky hlasování: 

 pro 79 

 proti 0 

 zdrželo se 0 

Řídící konstatoval, že usnesení bylo schváleno potřebnou většinou a bylo se tak možné 

posunout k dalšímu bodu. 

 

XI. NÁVRH ROZPOČTU NA ROK 2024 

Řídící Rázga přítomným připomenul, že i k tomuto bodu byly podklady včas rozeslány  

a požádal o krátký komentář k návrhu Pavla Myšáka, který finance České rugbyové unie 

spravuje. 

Pavel Myšák ve svém příspěvku přítomné uklidnil, že ČSRU hospodaří s vyrovnaným 

rozpočtem a dostatečnou likviditou pro zabezpečení svého chodu. 

Ani k tomuto bodu nebyly vzneseny ze strany přítomných delegátů žádné připomínky, a tak 

mohl řídící Rázga nechat hlasovat o usnesení č. 10 v tomto znění: 

Valná hromada schvaluje návrh rozpočtu pro rok 2024 rozeslaný klubům dne 6. září 

2024. 

Výsledky hlasování: 

 pro 79 

 proti 0 

 zdrželo se  0 

Řídící tak mohl toto usnesení označit za schválené potřebnou většinou. Jednání přešlo  

k bloku navrhovaných usnesení upravující řídící předpisy ČSRU. 

 

XII. NÁVRH ZMĚNY PŘEDPISŮ 

Řídící na úvod upozornil, že všechny návrhy na změny předpisů byly rozeslány spolu 

s ostatními podklady. Na úvod požádal o představení navrhovaných změn Ondřeje Surgu, 

předsedu legislativní komise ČSRU. 

Ondřej Surga prošel všechny jednotlivé návrhy, u kterých objasnil podstatu změny a dopad 

na související předpisy.  

Posléze nechal řídící Rázga hlasovat o usneseních v sedmi hlasovacích blocích. Jako první 

se hlasovalo o usnesení č. 11 v tomto znění: 
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Valná hromada schvaluje změnu soutěžního řádu ragby, v čl. 118 písm. A) odst. 6 písm. 

b) nahrazuje část „podle ustanovení čl. 131, 132, 133 SŘ“ textem „v souladu s pravidly 

ČSRU“. 

A dále v článku 113 soutěžního řádu schvaluje zrušení písm. g) a písm. i). 

Výsledky hlasování: 

 pro 79 

 proti 0 

 zdrželo se 0 

Na základě jednoznačného výsledku řídící prohlásil, že usnesení bylo schváleno potřebnou 

většinou.  

Poté dal hlasovat o usnesení č. 12 v tomto znění: 

Valná hromada schvaluje doplnění čl. 20, odst. 2 přestupního řádu ragby o následující 

text: „s následující výjimkou. Účast hráče registrovaného v ČSRU v zahraniční soutěži 

není překážkou jeho startu v mládežnické soutěži organizované ČSRU.“ 

Výsledky hlasování:   

 pro 79 

 proti 0 

 zdrželo se 0 

Řídící Rázga proto konstatoval, že usnesení bylo schváleno potřebnou většinou.  

Jako další nechal hlasovat o usnesení č. 13 o možnosti uvolnit tzv. pravidlo šesti poločasů 

v tomto znění: 

Valná hromada schvaluje doplnění článku 20 odst. 3 přestupního řádu textem  

„S ohledem na systém soutěže může sportovně technická komise se souhlasem výkonného 

výboru stanovit rozpisem soutěže nebo jeho doplňkem, že se pravidlo podle odst. 1 uplatní 

v mírnější podobě nebo že se neuplatní vůbec.“ 

Výsledky hlasování:   

 pro 79 

 proti 0 

 zdrželo se 0 

Následně řídící konstatoval, že usnesení bylo schváleno potřebnou většinou a nechal 

hlasovat o usnesení č. 14 o zkrácení lhůty pro zasílán hlášenek ve znění: 

Valná hromada schvaluje úpravu čl. 58 písm. c) soutěžního řádu ragby, kde se výraz 

„2 měsíce“ nahrazuje výrazem „2 týdny“, vypouští se poslední věta a text „písemně 

doporučeným dopisem, elektronickou poštou nebo faxem“ se nahrazuje „prostřednictvím 

informačního systému“.  

Výsledky hlasování:    

 pro 79 

 proti 0 

 zdrželo se 0 

I toto usnesení bylo schváleno potřebnou většinou. Následovalo hlasování o usnesení č. 15 

o právu STK stanovit mírnější postih za nedostavení se k utkání v tomto znění: 
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Valná hromada schvaluje změnu článku 120 odst. 2 soutěžního řádu ragby tak,  

že za text „…nedostavení se družstva k zápasu“ se vloží text „platí tato úprava, pokud 

rozpis soutěže nestanoví mírnější postih.“ Část souvětí, která po výše zmíněném 

následovala „… se přiznávají vítěznému družstvu 5 bodů…“ se upravuje na „Vítěznému 

družstvu se přiznává 5 bodů…“ 

Výsledky hlasování: 

 pro 79 

 proti 0 

 zdrželo se 0 

Řídící Rázga konstatoval, že usnesení bylo schváleno potřebnou většinou. Poté přešel  

k hlasování o usnesení č. 16 upravující lhůty pro zasílání hlášenek v následujícím znění: 

Valná hromada schvaluje úpravy čl. 69 soutěžního řádu ragby tak, že dosavadní text 

označuje jako odst. 1 a upravuje konec souvětí do tohoto znění: „…nebo 9 kalendářních 

dnů, hraje-li se v neděli (hlášenku musí všichni dotčeni obdržet nejpozději v  pátek  

v  týdnu předcházejícímu týdnu, ve kterém se hraje utkání).“ Na konec odstavce se ještě 

přidává věta „Pokud se nehraje o víkendu, platí lhůta 8 dnů.“. Dále se do článku přidává 

odst. 2 ve znění „V případě, že soupeři nebo pořádající klub nejsou ve lhůtě podle odst. 1 

utkání známi, je pořádající klub povinen hlášenku rozeslat do 24 hodin od obdržení 

potřebných údajů od sportovně technické komise. 

Výsledky hlasování:   

 pro 79 

 proti 0 

 zdrželo se 0 

Řídící na základě výsledků prohlásil, že usnesení bylo schváleno potřebnou většinou. 

Následně nechal hlasovat o usnesení č. 17 o povinnosti aktualizovat fotografii v informačním 

systému ve znění: 

Valná hromada schvaluje změnu matričního řádu, ve kterém se dosavadní čl. 25 mění 

na čl. 26 a doplňuje se nový čl. 25 v tomto znění „V letech, ve kterých hráč dovrší 14 let  

a 18 let, je hráč povinen ve lhůtě pro zaplacení licenčního poplatku doložit aktuální 

fotografii, jinak licence hráče pozbývá platnosti.“ 

Výsledky hlasování:   

 pro 79 

 proti 0 

 zdrželo se 0 

Řídící prohlásil předmětné usnesení za schválené a přistoupil k diskuzi. 

 

XIII. DISKUZE 

Do diskuze byla ještě před zahájením jednání přihlášena tři témata. Jako první předal řídící 

Rázga slovo zástupcům RC Slavia Praha, kteří měli připravený příspěvek na téma uvolňování 

hráčů ze strany klubů do reprezentací a výběrů. 

UVOLŇOVÁNÍ HRÁČŮ ZE STRANY KLUBŮ DO REPREZENTACÍ A VÝBĚRŮ 

Slova se chopil předseda RC Slavia Praha, jehož záměrem bylo vyvolat diskuzi na téma 

uvolňování hráčů. V současné době, vzhledem k závazkům uvolňovat hráče je potřeba zajistit, 
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aby vybraní se hráči skutečně akcí reprezentace zúčastňovali a pokud se omluví, bude to možné 

jen v závažných důvodech, jako například zranění nebo rodinné důvody, a nemělo být možné, 

aby takový hráč následně nastoupil k souběžnému utkání domácí soutěže. 

Na tento příspěvek reagoval Roman Šuster, sportovní ředitel ČSRU, který konstatoval,  

že dle soutěžního řádu mají kluby povinnost hráče uvolňovat. Jinou možnost systematizace 

sportovní ředitel nevidí. Bohemia Rugby Warriors je potřeba vnímat jako reprezentační 

kategorii a apeloval na všechny kluby ve smyslu vyššího zájmu reprezentací obecně, jelikož  

to je velice důležitá záležitost z pohledu výsledků, které mají dopad na postavení ragby v Česku 

a v očích Národní sportovní agentury. Soutěžní řád umožňuje v určitých případech požádat 

STK o odložení utkání z důvodu nominace klubových hráčů do reprezentačních výběrů. 

Filip Vacek upozornil na stávající situaci, kdy je těžké identifikovat,  jestli příčinou neúčasti 

hráče bylo jeho osobní rozhodnutí, či rozhodnutí klubu a vyzval k související úpravě řádů. Dále 

by ocenil, aby se vytíženým reprezentantům dostalo alespoň nějaké formy nefinanční podpory, 

jako například zprostředkování regenerace. 

Roman Šuster podotkl, že toto je v současnosti řešeným tématem a že i na toto bude svoláno 

setkání sportovních ředitelů klubů. Vyzval k větší otevřenosti klubů, byť velice dobře vnímá 

složitost situace v klubech. Proto ostatně máme v podzimní části sezóny pohár, jehož účelem 

je snížit tlak na výsledek v domácích soutěžích. 

Marek Švíř, by rád požádal realizační týmy reprezentací o dřívější plánování jejich akcí  

a nepřetěžování nejlepších hráčů. 

Roman Šuster reagoval ve smyslu, že v nejbližší době svolá konferenci na toto téma  

a že plánování je obecně naše velká slabina a to zejména kvůli amatérskému prostředí. Situace 

je však provázána i s poskytováním termínů a informací ze strany evropské federace. 

ODKLÁDÁNÍ SOUTĚŽNÍCH UTKÁNÍ 

Druhým, předem ohlášeným řečníkem byl Ing. Oto Petrášek, člen STK pro mládež, který 

vystoupil s příspěvkem na téma odkládání soutěžních utkání.  

Oto Petrášek v rámci svého projevu informoval přítomné o rozmnožení nešvaru, v podobě 

překládání utkání na pozdější termín bez skutečně závažného důvodu. Poukázal na to, že již  

na úvod podzimní části sezony byly některými kluby vyčerpány všechny náhradní termíny,  

v důsledku čehož nebylo kam odkládat utkání nesehraná z důvodu mimořádné situace během 

“povodňového víkendu” ze 14. na 15. září. V případě mládežnických soutěží to není takový 

problém, jelikož je nesoutěžní podzim, horší je však situace v mužích. Petrášek vyzval kluby, 

aby vždy zvážily potřebnost překládání utkání, zejména ze začátku sezony. Petrášek na závěr 

svého příspěvku upozornil, že STK svůj postoj k překládání utkání oproti současnému stavu 

zpřísní.  

Marek Švíř poděkoval Oto Petráškovi za tento příspěvek a vyzval STK, aby zveřejňovala 

sportovní kalendář mládeže s větším předstihem, díky čemuž budou moci kluby lépe plánovat 

a tím se i vyhnout zbytečnému překládání termínu utkání.  

Oto Petrášek k tématu plánování dodal, že STK vydává rozpisy a rozlosování soutěží krátce 

poté, co obdrží podklady od komise mládeže. Pokud tedy chceme urychlit vydávání těchto 

dokumentů, je potřeba urychlit práci komise mládeže.  

Ještě než předal Oto Petrášek slovo dalšímu řečníkovi, upozornil delegáty z klubů na potřebu 

řádně a poctivě vyplňovat evidenci účastnících se dětí. Nepravdivě uvedené údaje mohou vést, 

v případě kontroly ze strany NSA, k finančním postihům klubu, v nejhorším případě  

i k povinnosti vrátit celou dotaci.  
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Jiří Boháček následně upozornil, že se v době nedávné objevilo několik podezřele 

vypadajících lékařských prohlídek sportovců. V případě, že se jedná o výsledek podvodného 

jednání, jedná se o chování nejen nepřijatelné s ohledem na hodnoty ragby, ale rovněž v rozporu 

se zákony České republiky. 

Filip Vacek se vrátil k původnímu tématu Oty Petráška a přidal další apel, a sice na téma 

vnímání školních prázdnin jako období, kdy není organizována sportovní činnost. S ohledem 

na současný sportovní kalendář a ambice výkonnostně ragby posouvat výše je zapotřebí, aby 

kluby se sportovní přípravou začínaly nejpozději začátkem srpna. 

DISCIPLINÁRNÍ TRESTÁNÍ HRÁČŮ, KTEŘÍ MOHOU NASTUPOVAT ZA VÍCE DRUŽSTEV 

Po komentáři Filipa Vacka předal řídící slovo poslednímu ohlášenému řečníkovi, kterým byl 

Jiří Boháček.  

Jiří Boháček informoval přítomné o stanovisku disciplinární komise ke zvažované změně 

disciplinárního řádu kvůli možnému, rychlejšímu odpykávání trestů u hráčů, kteří mohou 

nastoupit za více družstev. Boháček představil argumenty pro a proti případné změně a následně 

i závěr členů disciplinární komise, která považuje současnou úpravu jako postačující, neboť 

umožňuje „recividisty“ trestat pozastavením činnosti na kalendářní období, namísto jinak 

častěji používaného zastavení činnosti na počet utkání.  

 

XIV. ZÁVĚR 

Jelikož do diskuze nebylo dalších příspěvků, řídící jednání Matěj Rázga konstatoval, že tím 

byl pořad valné hromady vyčerpán. Na samotný závěr poděkoval všem účastníkům za její 

důstojný a řádný průběh, a valnou hromadu formálně ukončil. 

 

Za správnost členové pracovního předsednictva: 

 

 

 

 Řídící valné hromady:   Matěj Rázga  ________________ 

 

 

 

Člen pracovního předsednictva: Pavel Myšák  ________________ 

 

 

 

Člen pracovního předsednictva: Jiří Boháček  ________________ 


